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Skrivelse 

 

 

 

Vad är statusen för de planerade idrottsanläggningarna på 

Skarpnäcksfältet ? 

 

Det planeras att byggas ett flertal idrottsanläggningar på Skarpnäcksfältet., där ingår såväl 

simhall, idrottshall som ishall. Projektet finns med i underlaget för budget 2024 samt plan 

2025 och 2026.  

 

 

Vi vill fråga följande: 

1 Till när planeras byggnationerna var klara och invigda ? 
 

2 Finns det några kända risker för förseningar ? 
 

3 Har det framkommit några platsrelaterade hinder eller försvårande omständigheter, 
för att bygga anläggningarna på tänkt plats ? 

 
4 Hur påverkas projektet av pågående prisökningar och den stigande inflationen ? 
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